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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Planów przeniesienia pętli autobusowej linii 174. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z trwającymi pracami przy budowie pętli przy Unii Lubelskiej zwracam się  

z pytaniem, czy zaplanowano przeniesienie pętli autobusowej dla linii  nr 174 z os. Orła Białego  

na nowopowstająca pętle. Mieszkańcy osiedla Orla Białego obawiają się, że autobus linii nr 174 

zostanie skierowany na nową pętlę z pominięciem dotychczasowych przystanków na os. Orła 

Białego. 

 

 Proszę o informację, czy ZTM planuje przeniesienie końcówki dla linii nr 174 oraz czy 

obawy mieszkańców są słuszne co do zmiany przebiegu trasy linii 174 (funkcjonowanie pozostałych 

przystanków na os. Orła Białego). Jednocześnie apeluję o niedokonywanie zmian w powyższym 

zakresie i pozostawienie przebiegu linii nr 174 przez osiedle Orła Białego. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


